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رئیس فدراسیون والیبال تاکید کرد

هدف گذاری ایران در المپیک، حضور در جمع 8 تیم برتر است

وزیر ورزش: ورزش همگانی 21 درصد افزایش پیدا کرده است

سرویس ورزشی-
رئیس فدراسیون والیبال می گوید هدف گذاری تیم 
ملی در رقابت هــای المپیک 2016 ریو، حضور در جمع 

هشت تیم برتر است.
تمرینات روز گذشــته تیم ملی والیبــال دو مهمان ویژه 
داشــت. نصرالله ســجادی، معاون امور قهرمانــی و حرفه ای 
وزارت ورزش  و جوانــان و همچنین مناف هاشــمی، معاون 
امور پشــتیبانی وزارت ورزش  و جوانــان خود را به مجموعه 
ورزشــی ازادی رسانده بودند تا از نزدیک شاهد تمرینات تیم 

ملی والیبال باشند. 
این دومین هفته  تمرینات تیم ملی والیبال است که خود 
را برای حضور در بازی های  المپیک 2016 ریو آماده می کند. 
ترکیب 12 نفــره تیم ملی والیبال برای حضــور در  المپیک  
مشخص شده است و تمامی 12 بازیکن در تمرینات تیم ملی 

حضور داشتند. 
پــس از پایان تمرینات روز گذشــته تیم ملــی والیبال، 
محمدرضا داورزنــی رئیس فدراســیون در جمع خبرنگاران 
حاضر شد و عنوان داشت: شــرایط خوبی بر تیم ملی والیبال 
حاکم اســت و بازیکنان در آرامش تمرین می کنند. امیدوارم 

که مصدومان هم روز به روز به شرایط مطلوب تری برسند. 
وی درباره برگــزاری دو دیدار تدارکاتی با تیم ملی برزیل 
قبل از  المپیک ریو، خاطر نشــان کرد:  ما پیش بینی  کرده 
بودیم که تیم حــدود پنج روز زودتر از موعد قانونی به برزیل 
برود و به همین دلیل بلیت مورد نیاز را نیز تهیه کرده بودیم. 
بعد از آن نیز فدراسیون برزیل از ما خواست تا قبل از  المپیک 

دو بــازی را با این تیم برگزار کنیم بنابراین باید بلیت را تغییر 
می دادیم و این چالشــی بود که تــاش کردیم با کمیته ملی 
المپیــک حل کنیم.  بعد از تاش های صــورت گرفته تا روز 
یکشــنبه حدود 90 درصد کارهای لازم صورت گرفته است و 
ما می توانیم ســه روز زودتر از زمان قبلی به برزیل برویم و دو 

بازی را با این تیم برگزار کنیم. 
داورزنی درباره مشکل تیم ملی نیز خاطر نشان کرد: تنها 
مشــکل ما مربوط به کادرفنی اســت، چرا که ما محدودیت 

آی دی کارت داریــم و از کمیتــه ملی المپیک درخواســت 
کرده ایم تا شرایطی را رقم بزند تا تمامی افراد کادرفنی بتوانند 
روی نیمکت بنشینند. به غیراز این موضوع هیچ مشکلی وجود 
نــدارد و برنامه هایمان را به خوبی تنظیم کرده ایم و همه آنها 
طبق برنامه ریزی صورت گرفته جلو می روند. در جلسه ای که 
با آقای رحیمی داشتیم طبق مقررات قرار شد عاوه بر تعداد 
آی دی کارت هایــی که داریم نفرات دیگــری نیز به ما اضافه 
شــوند که امیدواریم شرایط حضور دو نفر از اعضای کادرفنی 

مهیا شود. 

عضو فراکسیون محیط زیست مجلس نهم:

 منافع برخی 
در واردات بنزین است

عضو فراکسیون محیط زیست مجلس نهم واردات 
بنزین به کشور را ننگ دانست و گفت: واردات بنزین 

منافعی برای برخی افراد دارد. 
موســی الرضا ثروتــی در گفت وگو با تســنیم درباره لزوم 
برنامه ریزی برای رســیدن به خودکفایــی در تولید بنزین و 
جلوگیری از واردات این کالای استراتژیک بنابر تأکیدات اخیر 
رهبر معظم انقاب اظهار داشت: مسئله ممانعت از تولید بنزین 
پتروشیمی ها در داخل کشور کار صحیحی نبوده و باعث ضربه 

خوردن اقتصاد داخلی در این حوزه شده است.
ثروتی ادامه داد: متاسفانه بنزین های وارداتی که وارد کشور 
می شد نیز فقط »یورو 2« بوده است و این مسئله سال گذشته 
براســاس نظر نمایندگان عضو کمیسیون انرژی مجلس نهم 
مطرح شد و البته استناد آنها نیز گزارش های به دست آمده بود.

وی با انتقاد از واردات بنزین و گازوئیل به کشــور تصریح 
کرد: واردات بنزین برای کشوری که از بزرگترین تولید کنندگان 
نفت در جهان است و توانایی های لازم را دارد، ننگ محسوب 

می شود.
ثروتی افزود: واردات بنزین به طور حتم به اقتصاد مقاومتی 
آسیب می رســاند و باید برای این منظور برنامه ریزی و دقت 
عمــل انجام گیرد چرا که ما نیازمند اتــکا به توانمندی های 

داخلی هستیم.
عضو فراکســیون محیط زیســت مجلس نهم با طرح این 
پرسش که آیا ما دانش و ظرفیت فنی تولید بنزین و گازوئیل 
در داخل کشــور را نداریم، متذکر شد: باید برای جلوگیری از 
واردات سوخت به کشور اقدام شود و درباره تولید آن در داخل 

برنامه ریزی های لازم صورت گیرد.
وی با ابراز تاسف از واردات سوخت به ویژه بنزین به کشور 
خاطرنشان کرد: واردات بنزین، منافعی برای برخی افراد دارد 

و مسائل حاشیه ای سیاسی در کنار این قضایا وجود دارد.
ثروتی درباره تحقیقات کمیسیون انرژی مجلس نهم و ورود 
کمیسیون اصل 90 به موضوع بنزین های وارداتی و آلوده تصریح 
کرد: سازمان استاندارد مسئله کیفیت بنزین های تولید داخل 
و بنزین های وارداتی را سال گذشته مورد بررسی و توجه قرار 

داد و گزارش آن را به نمایندگان مجلس ارائه کرد.
وی یادآور شــد: ایــن گزارش حکایت از یــورو 4 نبودن 
بنزینهای وارداتی داشــت که مورد توجه نمایندگان مجلس 
قرار گرفت و حتی کمیسیون اصل 90 نیز این مسئله مهم که 
در ایامی مورد اختافی بین محیط زیســت و استاندارد بود را 

بررسی کرد و گزارش مفصلی ارائه داد.
عضو فراکســیون محیط زیســت مجلس نهم ضمن ابراز 
امیدواری برای تولید بنزین در داخل و قطع واردات آن گفت: 
ما در کشور نیاز به واردات سوخت نداریم و تولید پتروشیمی ها 
می تواند در شــهرهای کم تردد و یا جاده ها مورد استفاده قرار 

گیرد.
ثروتی تصریح کرد: برای کانشهرهای کشور نیز می توان 
از بنزین دیگر داخلی بهره گرفت و ساکنان کانشهرها از آن 
بهره بگیرند و بنزین پتروشــیمی ها هم به درستی در جاده ها 

استفاده شود.
گفتنی است رهبر معظم انقاب اخیراً در دیدار با کارگزاران 
نظام متذکر شدند: »افزایش تولید و صادرات نفت، نیاز کشور 
اســت اما در کشوری که دارای بزرگترین ذخائر گازی و نفتی 
جهان اســت، واردات بنزین نباید انجام شود و مسئولان برای 

رفع این مشکل باید برنامه ریزی و اقدام کنند.«

جذب 2 مربی سرشناس خارجی 
برای تیم ملی سوارکاری

رئیس فدراســیون ســوارکاری با اشــاره به بهتر شدن شرایط 
ســوارکاری در ایران، گفت : به زودی چندین مربی سرشناس خارجی 

به ایران می آید.
 مســعود خلیلی در نشست خبری با ارائه گزارشــی از عملکرد فدراسیون 
ســوارکاری طی چهار ماه گذشته، گفت:  ســوارکاری در ایران خیلی پیشرفت 
کرده است و این جای خوشحالی است. هم اکنون بیش از 400 باشگاه  و نزدیک 
به 15 هزار اســب ورزشی  در کشور وجود دارد و گردشی چندین هزار میلیارد 
تومانی در این رشته  در حال اتفاق افتادن است که همه اینها نشان می دهد که 
مردم چقدر برای این رشته اهمیت قائل شدند.وی افزود: از سال گذشته مسابقات 
بین المللی  پرش با اسب را شروع کردیم و دو مسابقه مهم نیز برگزار شد. امسال 
هم قصد داریم دو مســابقه بین المللی بزرگ را برگزار کنیم که نزدیک ترین آن 
اواخر شهریور و اوایل مهر ماه برگزار می شود.رییس فدراسیون سوارکاری با اشاره 
به اینکه  قصد دارد ســطح مسابقات بین المللی پرش با اسب را به مسابقات سه 
ستاره ارتقا دهد، اضافه  کرد: این ارتقای درجه برای کشور ما خیلی خوب است و 
برای این کار باید حداقل 150 هزار فرانک سوئیس جایزه در نظر بگیریم.خلیلی 
از جذب مربیان خارجی برای رشــته های مختلف ســوارکاری خبر داد و خاطر 
نشان کرد:  تا به حال تیم های ملی ما سرمربی نداشتند، اما در مدت یک سال و 
نیم گذشته تاش های زیادی کردیم تا بتوانیم مربیان سرشناسی را برای هدایت 
تیم های ملی مان جذب کنیم. این رایزنی ها جواب داده است و طی یک یا دو ماه 
آینده دو مربی سرشــناس برای  بخش پرش با اســب و درساژ به ایران می آیند. 
هدفگذاری ما برای  بازی های آسیایی 2018 است و قصد داریم با دعوت از این 
مربیان سرشناس هدایت تیم های ملی بزرگسالان و جوانان را به آنها بسپاریم تا 

آینده درخشانی را  برای سوارکاری ایران رقم بزنیم.

رئیس فدراسیون والیبال درباره هدفگذاری تیم ملی ایران 
در  المپیک گفت: هدفگذاری ما این است که جزو هشت تیم 
برتر باشیم. طبیعی است که در مرحله دوم با تیم های سخت 
تری روبرو می شویم، ولی تمام تاشمان این است که از مرحله 
اول صعــود کنیم و بهترین عملکــرد را از خودمان به نمایش 

بگذاریم. 
داورزنی درباره اعام لیســت 12 نفره تیم ملی والیبال از 
طریق ســایت فدراسیون جهانی، خاطر نشــان کرد: از طرف 
فدراســیون و تیم ملی هیچ گونه حاشــیه ای از این نظر وجود 
ندارد. کمیته ملی المپیک هفته  گذشته اعام کرده است که 
بایــد 12 نفر را به صورت آناین بــرای تیم ملی والیبال ثبت 
کنیــم و با توجه به نظر کادرفنی یــک لیبرو از تیم ملی کنار 
گذاشته شد و وضعیت آخرین خط خورده تیم هنوز مشخص 
نشده بود و به همین دلیل ما هیچ اسم 12 نفره ای را به هیچ 
جایی ارسال نکرده بودیم. در واقع اسامی 12 نفر باید از طریق 
کمیته ملی المپیک به مسئولان برگزاری رقابت های  المپیک 
ارسال می شد و FIVB نیز اســامی را از آنها می گرفت. ما هم 
تعجب کردیم که چرا لیســت 12 نفره تیم ملی قبل از تایید 
نهایی روی سایت فدراســیون جهانی قرار گرفت و به همین 

دلیل این موضوع را پیگیری کردیم و خبر اصاح شد.
رییس فدراســیون والیبال در پایــان تصریح کرد: طبق 
مقررات قبل از شروع مســابقات با تایید پزشک ما می توانیم 
دو بازیکــن را به دلیل پزشــکی در تیم ملــی جابه جا کنیم. 
خوشبختانه در حال  حاضر همه بازیکنان ما در سامتی خوبی 
قرار دارنــد و بازیکنانی به مانند غفــور و قائمی نیز قطعا در 

روزهای آینده به آمادگی می رسند.

معاون امور مالی و پشــتیبانی وزارت ورزش و جوانان گفت: در جلسه ای که با مسئولان سازمان مدیریت 
داشتیم گزارش المپیکی هایمان را ارائه دادیم و به احتملا زیاد در چند روز آینده آنها پرداختی به ما خواهند 

داشت و ما در اوایل مرداد ماه به فدراسیون ها پول پرداخت می کنیم. 
مناف هاشــمی درباره برگزاری مراسم بدرقه ورزشــکاران المپیکی و پارالمپیکی با حضور رئیس جمهور  عنوان کرد: 
مراسم بدرقه چهارشنبه با حضور رئیس جمهور صورت می گیرد و ما هماهنگی های لازم را انجام داده ایم و به احتمال فراوان 
ورزشــکاران با تشویق همه جانبه  رئیس جمهور در این مراسم روبه رو می شوند. قرار است از تمامی ورزشکاران المپیکی 
تقدیر و تشکر صورت بگیرد. امیدواریم که بتوانیم ضمن تشکر معنوی به  ورزشکارانمان  هدیه ای هم بدهیم و فکر نمی کنم 
که این هدیه کمتر از 10 میلیون تومان باشــد. البته این غیراز تشــویق هایی بوده است که تاکنون صورت گرفته است. او 
در ادامه خاطرنشــان کرد: تمامی پاداش ها بین ورزشــکاران المپیکی و پارالمپیکی یکی است و از همان روز نخست و در 
بحث تشویق تمام تاش خودمان را انجام داده ایم تا هیچ تفاوتی بین آنها قائل نشویم. هر چند که کسب سهمیه المپیک 

سخت تر است.

هدیه 10 میلیونی برای المپیکی ها در مراسم بدرقه 

نماینده مجلس:
سفر ایرانیان به ترکیه باید ممنوع شود

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس با بیان اینکه ترکیه در لیست 
ســیاه گردشگری قرار گرفته است زیرا امنیت را به عنوان یکی از 
مولفه های اصلی سفر ندارد از ســازمان میراث فرهنگی و وزارت 

خارجه خواست سفر ایرانی ها به ترکیه را محدود کنند.
به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز محمداســماعیل سعیدی با اشاره 
به ضرورت ممانعت از سفر گردشگران ایرانی به کشور ترکیه تا زمان ایجاد 
امنیت کامل در این کشــور، اظهار داشــت: تمام کشــورها به جان اتباع و 
شهروندان خود حتی اگر در کشوری دیگر باشند بسیار اهمیت می دهند، از 
این رو تا زمانی که از وضعیت امن و بی خطر ترکیه اطمینان حاصل نشده 
نباید اجازه ورود گردشگران ایرانی را به این کشور داد و با تبلیغات کذایی و 
کاهش قیمت ها توسط آژانس های مسافرتی و تشویق مردم به رفتن به این 
کشــور که جان آنها را به خطر می اندازد برخورد کرد. نماینده مردم تبریز، 
آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسامی ادامه داد: سازمان میراث فرهنگی 
و گردشــگری و دستگاه های دیپلماسی وزارت خارجه باید از توان مدیریت 
خود برای »محدود کردن« سفرهای توریستی به کشور ترکیه استفاده کنند.
وی همچنین تاکید کرد: اگر گردشــگری ایران تقویت شود می توان از 
تحــولات پیش آمده در منطقه بهــره  برد، البته به یقین هیچ کس از وجود 
شــرایط ناآرام، جنگ و خونریزی در کشــورهای همسایه راضی نیست، اما 
سیاســت درست این است که بتوان از اتفاق های منطقه به منظور استفاده 
بیشــتر از ظرفیت های گردشگری داخلی بهره برد و با توجه به همجواری 

ایران و ترکیه، سیل عظیمی از گردشگران این کشور را از آن خود کرد. 
ســعیدی با بیان اینکه ترکیه با وجــود آنکه درآمد اصلی خود را از راه 
گردشــگری به دست می آورد اما در لیست  ســیاه  گردشگری  قرار گرفته 
است زیرا که امنیت یکی از مولفه های اصلی برای انتخاب مقصد سفر است.

به دنبال اشتباه سهوی در پخش یک برنامه زنده
صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی 

از مردم این استان عذرخواهی کرد
تبریز- خبرنگار کیهان:

به دنبال اشــتباه سهوی در برنامه زنده گئجه لر )شب ها(، صدا 
و سیمای مرکز آذربایجان شــرقی  از مردم ولایتمدار آذربایجان 

عذرخواهی کرد.
برنامه گئجه لر که نوحه عزای امام حسین)ع(  با موسیقی خواننده و با کف 
حاضرین همراه شده بود با انتقاد و اعتراض شدید مداحان، روحانیت و جامعه 
حسینی تبریز و مناطق آذربایجان رو به رو شد. بر این اساس، صدا و سیمای 
مرکز آذربایجان شرقی با صدور اطاعیه ای از مردم این استان عذرخواهی کرد. 
در این اطاعیه آمده است: آذربایجان  عزیز خطه عشق و ارادت به خاندان 
رسالت است و این دیار ارجمند بر خود می بالد که از آن به »خانه اهل بیت« 
یاد می شــود؛  و صدا و ســیمای مرکز آذربایجان شرقی در طول سال های 
متمادی سعی در انعکاس مراسم مختلف عرض ارادات هم استانی های عزیز 
به ساحت مقدس اهل بیت)ع( و قافله سالار شهیدان حضرت امام حسین)ع( 
را داشته است. اطاعیه می افزاید: آن چه در برنامه زنده »گئجه لر« مورخه 
24 تیر 1395 اتفاق افتاد، اقدامی ســهوی و ســهل انگارانه بود که دل ما و 
همه عاشقان اهل بیت)علیهم السام(  را به درد آورد و صدا و سیمای مرکز 
آذربایجان شرقی بدینوسیله از تمامی بینندگان خود به ویژه عاشقان خاندان  
رسالت که پخش آیتمی نامناسب در برنامه زنده »گئجه لر«  موجب رنجش 
خاطر ایشان و جریحه دار شدن احساسات پاک دینی آنان شده است، پوزش 
رسمی می طلبد. در ادامه این اطاعیه آمده است با پیگیری های به عمل آمده 
مشخص شد هنرمند »عاشیق« میهمان در برنامه زنده با هدف عرض ارادت 
به ساحت حضرت اباعبدالله الحسین)ع( بر اثر بی دقتی عوامل تولید برنامه و 
پخش سیمای مرکز، اقدام به انتخاب شعری نامناسب و اجرای قطعه مذکور 
نموده است و عمدی مبنی بر تخفیف جایگاه عزاداری مترتب متصور نیست 
و صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی ضمن برخورد سریع با سهل انگاری 
عوامل برنامه مذکور، برنامه »گئجه لر«  را از جدول پخش روزانه خود حذف 
کرد تا در آینده ای بسیار نزدیک برنامه ای جدید برای پخش در ساعت مذکور 

و از همان محل، طراحی و تقدیم بینندگان فهیم خود کند.
به دنبال پخش این برنامه در شبکه استانی سهند شورای هیئت مذهبی 
و کانون مداحان تبریز واکنش نشــان داده و با انتشار بیانیه ای از این اقدام 

صدا و سیمای استان ابراز تاسف کردند.

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید »حسین نادری«
جوان ترين فرمانده گردان

شــهید »حســین نادري« 20 فروردین 1347 
در ســیرجان به دنیا آمد. 15 ساله بود که به صورت 
بســیجي به جبهه پا گذاشت و در گردان هاي رزمي 

سازماندهي شد و سپس وارد سازمان ادوات گردید.
تدبیر، شــجاعت و قدرت بالاي تصمیم گیري از 
»حسین« فرمانده اي ساخت که به سرعت جانشین 
گردان ضد زره، فرمانده گردان ضد زره و جانشــین 

عملیات تیپ ادوات شد و سپس به عنوان فرمانده گردان 416 عاشورا لشکر 41 
ثارالله انجام خدمت کرد. در 18 سالگي به سمت فرماندهي گردان رسید و از او  
به عنوان جوان ترین فرمانده گردان نیروي زمیني سپاه یاد شد. روز اول عملیات 
کرباي یک، بچه ها یک عراقي را اسیر کردند. »حسین« اسیر عراقي را مي نشاند 
کنار دست خودش توي جیپ و مي رفت کارهایش را توي خط انجام مي داد. در 
چند روزي که اســیر عراقي همراه »حسین« بود، هر کس از او مي پرسید این 
کیه؟ مي خندید و مي گفت: »معاونم«  اســیر عراقي آن قدر تحت تأثیر رفتار و 
اخاق »حسین« قرار گرفته  بود که وقتي »حسین« پشت قبضه 82 مي نشست 
تا تانک هاي عراقي را بزند، مي رفت و برایش مهمات مي آورد و با دســت خودش 
مي گذاشــت توي قبضه. ســر انجام تقدیر الهي بر آن بود کــه »نادري« در 21 
ســالگي و در سپیده دم یکشنبه 2مرداد 1367 در بیت المقدس)7( به شهادت 

رسد و سرزمین مقدس شلمچه را شاهدي بگیرد بر حیات مظلومانه اش. 

نبرد ذوب آهن و استقلال خوزستان در دیدار سوپر جام
قهرمان پانزدهمین دوره لیگ برتر رودرروی قهرمان فصل گذشــته جام حذفی 
قرار می گیرد تا فاتح ســوپرجام فوتبال ایران مشــخص شود.سوپرجام فوتبال ایران 
بین تیم های ذوب آهن اصفهان و اســتقال خوزستان از ســاعت 20:45 امشب در 
ورزشــگاه فولادشهر اصفهان برگزار می شود. شاید دیدار این دو تیم برای بسیاری از 
هواداران جذاب نباشد، چرا که تیم های استقال و پرسپولیس در یک طرف بازی قرار 
ندارند، اما برای هواداران ذوب آهن و استقال اهمیت زیادی دارد. استقال خوزستان 
قهرمانی لیگ را یدک می کشــد و ذوب آهن قهرمانی جــام حذفی. هر دو تیم برای 
اینکه اثبات کنند شایسته جامی که کســب کرده اند، بودند برای قهرمانی در سوپر 

جام تاش زیادی می کنند.
طارمی با پرسپولیس دو ساله بست

مهاجم پرسپولیس قرارداد دو ساله با این باشگاه امضا کرد. مهدی طارمی که پس 
از کش و قوس های فراوان و جدایی از پرسپولیس و پیوستن به تیم ریزه اسپور، بار دیگر 
به جمع سرخپوشــان تهرانی بازگشت، قرارداد دو ساله ای با این باشگاه به امضا رساند. 

مهاجم پرسپولیس قرارداد دو ساله خود را دیروز در هیئت فوتبال به ثبت رساند.
فوتبال روسیه منحل اعلام شد!

نزدیک به یک میلیون امضای رسمی از سوی مردم روسیه برای انحال تیم ملی 
فوتبال این کشــور ثبت و جمع آوری شد. تیم ملی فوتبال روسیه که نمایشی ضعیف 
در یورو 2016 داشــت، با اعتراض و خشــم مردم کشورش مواجه شد، گذر زمان هم 
نتوانست جلوی خشم مردم را بگیرد و ماجرا نه تنها فراموش نشد بلکه بیش از پیش 
در دســتور کار مقامات فوتبال روســیه قرار گرفت. مردان اساتسکی در یورو 2016 
بسیار بد عمل کردند و مقرر شده این تیم منحل اعام شود و از این پس باید منتظر 
مربی تازه و بازیکنان تازه باشند. قرار بر این بود که پس از انحال تیم، کمیته ای برای 
تشــکیل دوباره تیم ملی با سرمایه گذاری تازه تشکیل شــود، اما ویتالی موتکو وزیر 
ورزش روسیه به طور کلی تیم ملی فوتبال این کشور را منحل کرد. با توجه به فضای 
فوتبال روسیه مشخص است که مقامات فوتبال این کشور عجله ای برای تشکیل دوباره 
تیم ملی ندارند و صبر می کنند تا ســرمربی تازه تیم ملی برنامه طولانی مدت خود را 

ضمن تعهد برای قهرمانی در جام جهانی 2018 روسیه اعام کند.

اخبار کوتاه از فوتبال

معلوم نیست به ریو بروم 

وزیر ورزش و جوانان در حاشیه اولین نشست شورای 
ورزش همگانی گفت: فعلا هیچ تصمیمی برای حضور در 

بازی های المپیک ریو همراه کاروان اعزامی ندارم.
محمــود گودرزی در جمع خبرنــگاران، در رابطه با اولین 
نشســت شــورای ورزش همگانی گفت:  در این نشست کلیه 
نماینــدگان، نهادها و ارگان های ورزش همگانی که در حقیقت 
سیاســتگذاران و برنامه ریزان ورزش همگانی هستند از جمله 
وزارت آموزش و پرورش، آموزش عالی، وزارت کشور، نمایندگان 
نیروهای مســلح و بخش های مختلف حضور داشتند و رویکرد 
یک ســاله خود را در رابطه بــا ورزش همگانی ارائه دادند و در 
مجموع تعامل ســازنده  و خوبی بین آنها در این نشست انجام 

شد.
وی ادامه  داد:  با توجه به اینکه در ســال  94 یک افزایش 
10/5 درصد در ورزش همگانی داشــتیم و براساس آمار دقیق 
ایــن آمار به 21 درصد افزایش پیدا کرده اســت جای بســیار 
خوشــحالی است. البته این آمار در استان های مختلف متفاوت 
اســت و استان تهران با 27/5 درصد بالاترین آمار را در توسعه 
ورزش همگانــی و قم با یازده درصد پایین ترین آمار را به خود 
اختصاص داده انــد. امیدوارم که با تاش مدیــران و نهادهای 

اجرایی و  دستگاه های ضعیف در استان های مختلف بیشتر  کار 
شود و در استان های قوی تری همچون تهران تقویت شود. البته 

در این زمینه  رسانه ها می توانند نقش بسزایی را ایفا کنند.
وزیر ورزش  و جوانان اضافه  کــرد: ورزش تاثیر زیادی در 
کاهش آسیب های اجتماعی و ســامت جسمی - روانی افراد 
جامعه دارد و ورزش می تواند جامعه را از مشکاتی که امروز آن 

را تهدید می کند، دور کند.
گودرزی در پایان در پاســخ به پرسش خبرنگاری مبنی بر 
اینکه آیا به همراه کاروان اعزامی به  المپیک ریو خواهید رفت یا 
خیر؟ افزود: با توجه به اینکه روز چهارشنبه مراسم بدرقه کاروان 
ورزشــی  المپیکی ها و پارالمپیکی ها بــا حضور رئیس جمهور 
برگزار می شــود من معتقدم که تا به امروز دولت در حد توان 
خود پشتیبان کاروان اعزامی به بازی های  المپیک و پارالمپیک 
بوده اســت و آنچه که در توان داشــته اســت چه مادی و چه 
معنوی سعی کرده اســت کاروان اعزامی به بازی های المپیکی 
و پارالمپیکی را حمایت کند. من امیدوارم که  ورزشکاران ما با 
حضور موفق در این رویداد بزرگ باعث نشاط و شادمانی جامعه 
شوند. ضمن اینکه حضور من در  بازی های المپیک ریو  هنوز 

مشخص نیست و تصمیمی در این زمینه  نگرفته ام.

* تیم بســکتبال 3 نفره دانشــجویان ایران به منظور شــرکت در دومین دوره 
رقابت هاي قهرماني دانشــجویان آسیا دیشب با ترکیب پیام کیانی، سینا هادی 
زاده، ابراهیــم بیگی هرچگانی و علی اله وردی تهــران را به مقصد ماکائو ترک 
کرد.همچنین این تیم را مجید جلیلی به عنوان ســرمربی و دکتر عبدالمهدی 

نصیرزاده  به عنوان سرپرست همراهی می کنند.

خواندنی از ورزش ایران

نکته  ورزشی

فدراسیون دوومیدانی باز هم خبرساز شد

آقای وزير؛ نتیجه پیگیری ويژه 
اعلام نمی شود؟!

سرویس ورزشی-
بعــد از ماجرای واردات ادوکلن و ســروصدای پیرامون آن، این بار فدراســیون 
دوومیدانی به واسطه معرفی مسئول آموزش فدراسیون به عنوان یکی از مربیان مسافر 

المپیک، در کانون خبر قرار گرفت.
روز گذشــته در خبرها آمده بود که نعیما خواجــوی یکی از همراهان تیم ملی 
دوومیدانی در المپیک 2016 اســت. اعزام این فرد آن هم در مقام مســئول کمیته 
آموزش به ریو در شرایطی است که مربیان ورزشکارانی چون لیا رجبی، محمد ارزنده، 
کاوه موسوی، و پژمان قلعه نویی جایی در المپیک ندارند و باید از پای جعبه جادویی 

نظاره گر عملکرد شاگردان خود باشند.
بــا توجه به محدودیت حضور مربیان در المپیک قطعا نمی شــد تمام مربیان در 
کنار ورزشــکاران خود باشند ولی اقدام صحیح فدراســیون دوومیدانی آن بود که به 
جای خواجوی حداقل مربی کاوه موســوی و پژمان قلعه نویی که یک نفر اســت را به 

المپیک اعزام می کرد. 
البته از این دســت اقدامات عجیب در چندماه اخیر در فدراسیون دوومیدانی کم 
رخ نداده و مسلما در صورت عدم تغییر رویه آقای رئیس، بازهم شاهد اتفاقات عجیب تر 
خواهیم بود. دفعه قبل و سر ماجرای واردات ادوکلن ها محمود گودرزی وزیر ورزش و 
جوانان دســتور پیگیری ویژه داد ولی پس از گذشت نزدیک به دو هفته کوچک ترین 
خبری از وزارت ورزش دال بر اینکه پیگیری ویژه این پرونده، مخابره نشــده اســت! 
شواهد امر نشان می دهد که برخاف گفته های وزیر ورزش ماجرای واردات ادوکلن به 
بوته فراموشی سپرده شده، امیدواریم حداقل این موضوع از سوی وزارت ورزش مورد 

بررسی قرار گیرد تا خدایی ناکرده حقی از ورزشکاران تضییع نشود.

مربیان المپیکی ها در خانه، مسئول كمیته آموزش در ريو!
وجود نام مسئول کمیته آموزش فدراسیون در میان 
همراهان اعزامی دوومیدانــی به المپیک باعث تعجب 
شــده است و این در حالی اســت که برخی از مربیان 

ورزشکاران المپیک جایی در این لیست ندارند.
تیــم ملی دوومیدانــی ایران در المپیــک 2016 ریو 10 
سهمیه را کسب کرده است؛ تعداد سهمیه ای که در دوره قبل 
هم به دســت آمده بود.کمیته برگــزاری بازی های المپیک به 
اندازه 50 درصد ورزشــکاران ایران که کسب سهمیه کرده اند 
کارت همــراه را به کاروان ایران اختصاص داده که کمیته ملی 
المپیــک هم از این تعداد 5 کارت همراه را به دوومیدانی داده 
است.مجید کیهانی رئیس فدراسیون، نعیما خواجوی مسئول 
کمیته آموزش، حامد احمدپور مربی رضا قاسمی، احمد رمضان 
زاده مربی حسن تفتیان و کیم بوخونسف مربی احسان حدادی 

همراهان دوومیدانی کاران ایران در این رقابت ها هستند.
سه مربی که همراه تیم به این رقابت ها اعزام می شوند به 

همراه رئیس فدراسیون جزو نفراتی هستند که حضورشان در 
المپیک قابل قبول اســت اما حضور نعیما خواجوی به عنوان 
مســئول کمیته آموزش فدراســیون عجیب به نظر می رسد. 
مشــخص نیســت یک مســئول آموزش چگونه می تواند در 
المپیک به تیم ملی کمک کند. هرچند خواجوی همیشــه از 
پیشینه خود در دوومیدانی می گوید اما هیچ کس اطاع زیادی 

از مربی گری حرفه ای او در این رشته ندارد.
این درحالی  اســت که به دلیل اعزام نشدن مربی برخی از 
دوومیدانی کاران به مانند محمد ارزنده، کاوه موســوی، پژمان 
قلعه نویی و ... فدراسیون می توانست یک مربی با سابقه را برای 

کمک به دیگر دوومیدانی کاران اعزام کند.
در این مدت که خواجوی در فدراسیون دوومیدانی حضور 
دارد فراتر از یک مســئول کمیته آموزش ظاهر شده و به نظر 
می رســد او در وضعیت مدیریتی فعلــی دوومیدانی می تواند 

مردی برای تمام امور فدراسیون باشد.

تركیب تیم ملی دوچرخه سواری ايران در المپیک ريو
سه رکابزن اعزامی ایران به المپیک ریو معرفی شدند.

 فدراســیون دوچرخه سواری اسامی ســه رکابزن  المپیکی خود را اعام کرد.میرصمد پورســیدی، مهدی سهرابی و آروین 
گودرزی، یک نفر باید خط می خورد که مهدی سهرابی از ترکیب کنار رفت و سه نفر باقی  مانده راهی  المپیک ریو خواهند شد. 
پیش از این قرار بود در تور کینگ هایلک چین سه نفر نهایی مشخص شوند، اما با توجه به اینکه فدراسیون ها باید روز  یکشنبه 
فرم نهایی مربوط به  المپیک ریو را پر می کردند، فدراسیون اسامی سه رکابزن اصلی خود را اعام کردند.از میان این سه رکابزن 
یک نفر از آنها باید در ماده تایم تریل در  المپیک ریو رکاب بزند که قرار اســت از میان گودرزی و میزبانی یکی از آنها به عنوان 

نماینده تایم تریل ایران معرفی شود.انتخاب نهایی پس از برگزاری مرحله دوازدهم کینگ هایلک چین صورت خواهد گرفت.

ناوگروه چهل و دوم نیروی دریایی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران در مراسمی با حضور 
امیردریــادار حبیب الله ســیاری دیروز به 
ماموریت  آب های آزاد و دوردست اعزام شد.

این ناوگروه متشــکل از ناوشــکن الوند و ناو 
پشــتیبانی رزمــی تنب به ماموریــت اطاعاتی، 
عملیاتی و آموزشی اعزام و جایگزین ناوگروه چهل 

و یکم شد.
فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اسامی 
ایران در مراســم بدرقه این ناوگروه گفت: ناوگروه 
چهل و دوم در مدت ماموریت خود با شرایط جوی 

نامساعد روبه رو خواهد بود.
امیر دریادار ســیاری ادامــه داد:  این ناوگروه 
همانند ســایر ناوگروه ها وظیفــه حفظ و تامین 
امنیت خطوط کشتیرانی جمهوری اسامی ایران 
را در خطوط مواصاتی برعهده خواهد داشت و در 
مدت ماموریت خویش به رصد تحرک های نیروهای 

فرامنطقه ای می پردازد. 
وی اشــاره کرد: دانشــجویان نیز در ناوگروه 
چهل و دوم برای تکمیل آموزش های نظری خود 

حضور دارند.
فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اسامی 

ناوگروه چهل و دوم نیروی دریایی ارتش 
به آب های آزاد اعزام شد

ایران گفت: هرگونه تحرک از یگان های بیگانه در 
دریا و ساحل از نگاه نیروی دریایی راهبردی پنهان 
نمی ماند و ما همه اینها را زیر کنترل و رصد داریم.
ســیاری افزود: آمادگی داریــم هر جایی و در 
برابــر هرگونه تهدیدی در عرصه دریاهای منطقه 

مقابله کنیم.

وی گفت: نیروی دریایی به صورت مســتمر تا 
مدار 10 درجه حضور دارد و دارای تسلط اطاعاتی 

و عملیاتی است.
ســیاری با اشــاره به اعزام 41 ناوگروه نیروی 
دریایی ارتش بــه ماموریت های آزاد و بین المللی 
تاکنون گفت: هدف از حضور در دریاهای دوردست، 

نشان دادن توانمندی نیروی دریایی بوده و لازمه 
نیروی دریایی راهبردی بودن حضور در دریاهای 
آزاد جهان است زیرا دیگران باور نمی کردند نیروی 
دریایی ارتش جمهوری اسامی ایران بتواند در این 
عرصه حضور مستمر داشته باشد که امروز این را 

به عینه مشاهده می کنند.
امیر دریادار ســیاری اشــاره کرد: حضور در 
آب هــای آزاد جهان که بســیاری از کشــورهای 
جهان در آن حضور دارند بسیار حائز اهمیت است 
و جمهوری اســامی ایران نیز جایگاه مناسب و 

رفیعی دراین عرصه دارد.
ناوگروه چهــل و یکم نیــروی دریایی ارتش 
جمهوری اســامی ایران متشکل از ناو پشتیبانی 
ایران لاوان و ناوشــکن ایران البرز دیروز به میهن 
بازگشــت و مورد استقبال فرمانده نیروی دریایی 
ارتش و جمعی از فرماندهان منطقه یکم قرار گرفت.
ناوگروه چهــل و یکم نیــروی دریایی ارتش 
متشــکل از ناوشــکن ایران البرز و ناو ایران لاوان 
11 خرداد امسال به منظور تامین منافع جمهوری 
اسامی ایران و برقراری امنیت خطوط کشتیرانی 
به مقصد شمال اقیانوس هند و خلیج عدن اعزام 

شده بود.

اســتاندار خوزستان با اشاره به روابط خوب 
و نزدیک دو کشور ایران و عراق گفت: در حال 
حاضر زمان صدور روادید برای تجار ایرانی در 
مرز ایران و عراق زیاد است که باید کاهش یابد.

غامرضا شریعتی در دیدار با ابراهیم صالح محمد 
سرکنسول عراق در خوزستان افزود: برای تسهیل در 
امر تجارت دو کشــور طرف عراقی باید موانع تردد و 
صدور روادیــد در مرزها را برطرف کند تا رفت و آمد 

تجار ایرانی با مشکل مواجه نشود.
وی ادامه داد: با توجه به همجواری استان های بصره 
و میسان با خوزستان انتظار داریم رایزن تجاری عراق 
در خوزستان معرفی شود تا مبادلات مرزی و تجاری 

بین این استان ها تسهیل یابد.

استاندار خوزستان به موضوع اربعین حسینی اشاره 
کرد و گفت: مسئله اربعین یک موضوع بین المللی است 
که باعث ارتقای جایگاه شیعیان در جهان شده است.

وی اظهار کرد: با توجه به اهمیت این موضوع انتظار 
می رود با برنامه ریزی صحیح و از پیش تعیین شده به 
گونه ای در خدمات رسانی به زائران عمل شود که از نظر 

کمی و کیفی کارها منظم تر پیش برود.
شریعتی در خصوص صدور روادید تصریح کرد: نباید 
اجازه دهیم دلال بازی در صدور روادید گسترش یابد 
و انتظار می رود به صورت جدی با این مسئله برخورد 
شود تا از این سوءاستفاده های احتمالی جلوگیری شود.
هزینه هــای  زمینــه  در  خوزســتان  اســتاندار 
درمانی بیمــاران عراقــی در خوزســتان هم گفت: 

ما برای دریافــت هزینه های درمانــی تعرفه داخلی 
داریم کــه از متوســط تعرفه های جهانــی پایین تر

 است.
وی ادامه داد: در این راستا مجوزهایی گرفته شده 
که برای درمان بیماران خارجی هزینه ها دو برابر تعرفه 
تعیین شــده دریافت شود اما در صورت دریافت بیش 
از ایــن مبلغ قانونی تعرفه، باید برخورد قانونی صورت 
گیرد و البته تعرفه های بخش خصوصی از تعرفه های 

دولتی بالاتر است.
شــریعتی گفت: با همکاری دانشگاه علوم پزشکی 
به این مشکل رسیدگی می کنیم و نظارت بیشتری در 

این زمینه صورت می گیرد.
اســتاندار خوزستان در خصوص تردد خودروهای 

دو کشــور از مرزها هــم اظهار کــرد: پیگیری های 
لازم انجــام می شــود تا عاوه بر تــردد از مرز مهران 
از مرزهــای شــلمچه و چذابــه هــم تــردد انجام 
شــود. وی همچنین با پیشنهاد برگزاری کمیته ستاد 
بحران مشــترک با عراق که از طرف سرکنسول عراق 
در خوزســتان مطرح شــد موافقت کرد و مقرر شد 
جلســات این کمیته ماهانه برای بررســی مشکات 

طرفین برگزار شود.

استاندار خوزستان:

عراق بايد موانع تردد و صدور رواديد در مرزها را برطرف كند

بیابان لوت به عنوان اولین میراث طبیعی 
ایران در چهلمیــن اجلاس میراث جهانی 

یونسکو در استانبول به ثبت رسید .
به گــزارش فارس، معاون میــراث فرهنگی 
سازمان میراث فرهنگی و گردشگری با اعام این 
خبر گفت:  بیابان لوت در جنوب ایران با مساحتی 
بالغ بر 40 هزار کیلومتر مربع  )شــامل  عرصه و 

حریم(  واقع در بین بخشی هایی از استان کرمان، 
سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی از جمله 
مناطق فراگرم و خشــک جهان است که حاصل 
تحولات تاریخ جغرافیــا در دوران های مختلف 

زمین شناسی است.  
مســئول تهیه پرونده بیابان لــوت نیز قرار 
گرفتن قطــب حرارتی زمین در ایــن بیابان را 

از دیگــر ارزش هــای ثبت این اثر در فهرســت 
میراث جهانی بیان کرد و قرار گرفتن بسیاری از 
محوطه های پیش از تاریخ و تاریخی در عرصه و 
حریم اثر، وجود محوطه ها و گورستان های دوره 
مس سنگی و دژ های تاریخی به همراه قنات های 
زیبا و دیدنی منطقه را از ویژگی های این بیابان 

برشمرد. 

به عنوان نخستین اثر طبیعی ایران

بیابان لوت ثبت جهانی شد

مدیر پیش بینی و هشدار سازمان هواشناسی 
گفت: ماندگاری هوای گرم تا اواخر هفته ادامه 

خواهد داشت.
به گزارش روابط عمومی سازمان هواشناسی کشور، 
احد وظیفــه برای امروز در ارتفاعــات البرز مرکزی، 
دامنه های زاگرس مرکزی و جنوبی، جنوب سیستان 
و بلوچستان، ارتفاعات جنوبی کرمان و ارتفاعات شرقی 
و شــمالی هرمزگان در ساعات بعدازظهر و اوایل شب 
افزایش ابر، بارش پراکنده گاهی رعدوبرق و وزش باد 
پیش بینی کرد. وظیفه افزود: فردا در دامنه های زاگرس 
جنوبی، جنوب سیستان و بلوچستان، ارتفاعات جنوبی 
کرمان و ارتفاعات شرقی و شمالی هرمزگان در ساعات 
بعدازظهر افزایش ابر و وزش باد دور از انتظار نمی باشد.

هوای گرم 
تا اواخر هفته ماندگار است


